

Issachar Watchmen Methodist 17-23/09/2020

Prayer Items for 3rd week of September

A. Family

1. Elderly

- As the saying goes, "An elderly in a family, is like a treasure". May God look after our elderly to have a healthy body and a lively spiritual life.
- Pray that God will give wisdom to our elderly, who can be a role model to the younger generation in terms of intelligence, body, spirit and group.
- If the parents have not believed in the Lord, pray for the Holy Spirit to do moving work and guide them to know our Saviour Jesus Christ. May God use our lives to witness before them.

2. Three generations live in the same house

- May God lead the elderly and younger generations in the family to get along with each other in harmony, to build up a happy Christian family under one roof.
- Pray that when the Christian elderly and the younger generation are under the same roof, they have the wisdom in dealing with one another especially in facing the education of the next generation and vice versa for the second generation to deal with their parents and elderly.

B. Church

1. Give thanks to the Lord for leading the General Assembly to successfully elect the next governor and other leaders. May God lead the new Governor Rev Dr Jeyakumar to be showered by the Holy Spirit, how to lead the team to follow God's plan faithfully, and may the Holy Spirit show them God's plan in Malaysia, our beautiful country.

2. Pray for the pastors and leaders of the "M" church. May God lead them to experience the Grace of our Lord and establish a good relationship with God even in a persecuted environment, so that their relatives and friends who do not know Jesus Christ can feel the Love of God.

3. Pray for spiritual fellowship among believers. May God lead us to understand and sympathize with each other. In addition, they are willing to sincerely support each other's spiritual deficiencies.

C. Community

1. Pray that God will send the Holy Spirit to do moving work where the gospel is being blocked, so that local residents can know Jesus Christ as a personal savior through dreams.

2. Our country is a multi-racial country. We pray for our multi-racial harmony to live together in the community. Pray that God will also guide us to have the opportunity to establish friendship with them thru prayer, and find opportunities to share the love of Christ with them.

3. May God guide the community church to be psychologically prepared and how to wisely receive the "M" visitor to our church, so that when visitor M comes to the community church, he or she can deeply feel the love of Christ.

D. Nation

1. We continue to pray for the upcoming state election in Sabah on 2020 September 26. Pray for the current political situation. There are 447 candidates competing for 73 seats. Pray that God will give the voters in Sabah the wisdom to make the right choice. Choose the right candidate to serve the people, be sympathetic to the people, and take the people's interests as their priority.

2. Pray to God for the political situation in Malaysia. May God guide our country political stability so that we can attract more foreign investments. May God lead the political leaders to speak wisely, so that every word they say can bring blessing to Malaysia.

3. For the flood-stricken areas in Sarawak, I pray that God will have mercy on these affected areas. May God give wisdom to the government knowing how to deal with and manage the situation.

E. World

1. Pray for forest fires at the West coast of the United States. According to the report on 12/9/2020, a total of 380,000 hectares of land have been burned with at least 25 casualties. The situation is

expected to get worse as this forest fire is also the worst so far in the history of the West Coast of the United States. Pray that God will have mercy and take care of them, as the United States faces the double blow of both pandemic and the forest fire. At the same time, pray to God for the 2020 US President election.

2. Pray for the World Environmental Protection Organization, that God will lead them to know how to educate the people to perform their duties in environmental protection. Pray that God will bring people around the world to learn to love the world that God has created.

卫理公会以萨迦守望者 17-23/09/2020

九月第三个星期的祷告事项

A. 家庭

1. 长辈

- 俗语说“家有一老，如有一宝”愿神看顾我们家的“一宝”有健康的身体，活泼的灵命。
- 祈求上帝赐下智慧给年长长辈，能够在智、体、灵、群上，做下一代的榜样。
- 若是家长未信主，祈求圣灵做感动的工作，引导他们认识救主耶稣基督。也愿神使用我们的生命懂得如何在他们面前见证上帝。

2. 三代同堂，同屋

- 愿神带领家中长辈与后辈在家里懂得有智慧相处，是一家人能够在屋檐下和乐融融，来建立一个基督化的家庭。
- 祈求上帝给基督徒长辈与第二代同在一个屋檐下时，懂得如何有智慧处理和面对隔代的教育时，使他们有聪明和智慧处理。同时，也愿神带领第二代懂得如何有智慧处理与自己的父母亲处理隔代教育问题。

B. 教会

1. 感谢主，带领总议会顺利选出下一届的会督以及其他领袖。愿神带领新任会督 Rev Dr Jeyakumar 敏锐圣灵的带领，晓得如何带领的团队走在上帝的计划，赐下圣灵带领他们看到神在我们美丽的国家马来西亚的计划。
2. 为着“M”教会的牧者和领袖祷告，愿神带领他们经历主恩浩大，在逼迫环境中建立自己与上帝美好的关系，使未认识耶稣基督的亲朋戚友都能感受到上帝的爱。
3. 信徒与信徒之间的属灵团契的生活向神祈求，愿神带领信徒与信徒之间晓得如何建立起相互理解和体恤。并且，以真诚和扶持之心相待。

C. 社区

1. 祈求上帝差派圣灵在福音拦住的地方做感动的工作，使当地的居民能够透过梦来认识耶稣基督成为个人救主。
2. 我国属于多元种族的国家，为着我们多元种族能够和谐一起在社区生活献上感恩的祷告。祈求上帝也引导我们能够有机会跟他们建立友谊关系祷告，并找机会跟他们传扬基督的爱。
3. 愿神引导社区教会有心理准备和有智慧迎接“M”访客来到我们的教会，使 M 访客来到社区教会时，深深感受到基督的爱。

D. 国家

1. 我们依旧继续为沙巴在九月 26 日的州选举祷告，目前局势共处出现 447 候选人争夺 73 个议席。祈求上帝赐给沙巴各议席的选民有智慧做出正确的选择，选出为人民服务、体恤民心、以人民利益为前提的代议士。
2. 马来西亚政坛局势向上帝祷告，愿上帝引导我国政坛稳定性，以致能够吸引外来投资。愿神赐下智慧的言语给政坛领袖，使他们所讲出每一句话都能够带给马来西亚祝福。
3. 为着砂拉越州面对水患的区域向神祷告，愿神怜悯看顾这些灾区，也赐下智慧给政府懂得如何面对和处理。

E.世界

1.美国西海岸（西部）的森林大火祷告，依据 12/9 报导中得知，目前共有 38 万公顷土地被烧毁以及最少 25 人死亡，预计情况会越来越严重。而，此次的森林大火也是美国西海岸史上最严重。祈求上帝怜悯和看顾他们，面对疫情和火灾的双重打击下美国政府有智慧处理。同时，也为着 2020 年大选向神祷告。

2.为世界环保组织祷告，愿神带领他们懂得如何有智慧教育人民在环保事工上尽上自己的本分。祈求上帝带领世界各地的人民愿意学习的来爱神所创造的世界。

Isakhar Pengawal Methodist 17-23/09/2020

Doa minggu ketiga September

A.Keluarga

1.Golongan warga tua

- Seperti kata pepatah, "Ada orang tua dalam keluarga, seperti ada harta kekayaan". Semoga Tuhan menjaga golongan warga tua keluarga kita untuk memiliki tubuh yang sihat dan kehidupan rohani yang meriah.
- Berdoalah agar Tuhan memberi hikmat kepada golongan warga tua supaya dapat menjadi teladan kepada generasi berikutnya dari segi mental, fizikal, rohani, dan sosial.
- Berdoalah agar para warga tua Kristian ada kebijaksanaan tahu bagaimana menangani pendidikan generasi kedua dengan bijak ketika mereka berada di bawah bumbung yang sama dengan generasi kedua. Pada masa yang sama, semoga Tuhan memimpin generasi kedua untuk mengetahui bagaimana menangani masalah pendidikan dengan bijak antara generasi dengan ibu bapa mereka.

B.Gereja

1.Berterima kasih kepada Tuhan kerana memimpin Persidangan General supaya berjaya memilih Bishop baru dan pemimpin lain. Semoga Tuhan memimpin Bishop baru Rev Dr Jeyakumar supaya dibimbing oleh Roh Kudus dan tahu bagaimana memimpin kerja berpasukan berjalan dalam rancangan Tuhan, dan memberi Roh Kudus untuk memimpin mereka supaya melihat rancangan Tuhan di Malaysia yang indah.

2.Berdoa untuk para pendeta dan pemimpin gereja "M". Semoga Tuhan memimpin mereka untuk mengalami rahmat Tuhan yang besar. Semasa berada dalam keadaan yang dianiaya dapat menjalin hubungan yang indah dengan Tuhan, supaya saudara-mara dan rakan-rakan yang tidak mengenal Yesus Kristus dapat merasakan Cinta daripada Tuhan.

3.Berdoalah untuk kehidupan persekutuan rohani di antara jemaah dengan jemaah. Semoga Tuhan memimpin kita untuk saling faham-memahami dan bersimpati antara satu sama lain. Di samping itu, mereka sudi menyokong kekurangan rohani antara satu sama lain dengan hati yang ikhlas.

C. Komuniti

1.Berdoalah agar Tuhan mengirim Roh Kudus ke tempat halangan injil untuk melakukan pekerjaan yang menyentuh hati supaya penduduk tempatan di sana dapat mengenal Yesus Kristus sebagai juru penyelamat peribadi melalui mimpi.

2.Negara kita adalah negara yang berbilang kaum, kita bersyukur kerana kita dapat hidup dengan harmoni bersama-sama dalam komuniti. Berdoalah agar Tuhan juga membimbing kita untuk memiliki kesempatan untuk menjalin persahabatan dengan kaum lain dan mencari peluang untuk menyebarkan kasih Kristus kepada mereka.

3.Semoga Tuhan membimbing gereja untuk bersiap sedia dalam hati dan tahu bagaimana untuk menyambut pengunjung "M" ke gereja kita dengan kebijakannya, supaya ketika pengunjung "M" datang ke gereja, dapat merasakan kasih Kristus dengan mendalam.

D. Negara

1.Kita terus berdoa untuk pilihan raya di negeri Sabah pada 26 September. Doakan keadaan politik sekarang terdapat 447 calon yang bertanding untuk 73 kerusi. Berdoalah agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada pengundi di Sabah untuk membuat pilihan yang tepat. Perwakilan yang dipilih mempunyai hati untuk melayani rakyat, bersimpati dengan rakyat, dan memperhatikan kepentingan rakyat.

2. Berdoalah keadaan politik di Malaysia kepada Tuhan. Semoga Tuhan memberi kestabilan politik negara kita supaya dapat menarik pelaburan asing. Semoga Tuhan memimpin para pemimpin politik untuk bercakap dengan bijaksana agar setiap kata-kata mereka dapat memberkati Malaysia.
3. Kepada kawasan-kawasan yang dilanda banjir di Sarawak, berdoalah agar Tuhan mengasihani dan menjaga daerah-daerah yang dilanda bencana ini. Semoga Tuhan memberi kebijaksanaan kepada Kerajaan untuk mengetahui bagaimana cara menghadapi dan menangani keadaan banjir ini.

E. Dunia

1. Berdoalah untuk kebakaran hutan di pantai barat Amerika Syarikat. Menurut laporan pada 12/9, sejumlah 380,000 hektar tanah telah terbakar dan sekurang-kurangnya 25 orang telah meninggal dunia. Keadaan ini dijangka akan bertambah buruk. Walau bagaimanapun, kebakaran hutan ini juga merupakan sejarah yang paling serius di Pantai Barat Amerika Syarikat. Berdoalah agar Tuhan belas kasihan dan menjaga mereka kerana Amerika Syarikat telah menghadapi serangan wabak dan kebakaran yang berlipat ganda. Pada masa yang sama, berdoalah kepada Tuhan untuk pilihan raya 2020 di Amerika Syarikat.
2. Berdoalah untuk Pertubuhan Perlindungan Alam Sekitar Dunia. Semoga Tuhan memimpin mereka untuk mengetahui cara mendidik masyarakat dengan bijak supaya melaksanakan tugas mereka dalam perlindungan alam sekitar. Berdoalah agar Tuhan memimpin orang di seluruh dunia ini sudi belajar mencintai dunia yang diciptakan oleh Tuhan.